
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Trenčíne, konaného dňa 04. apríla 2023 

 

Prítomní:    

 

JUDr. Martin Smolka, predseda  

Ing. Drahoslav Bočák, člen 

Mgr. Miroslav Priehoda, odborník pre šport 

Ľubomír Horný, odborník pre šport 

Ing. Jana Barnová, garant komisie 

Bc. Katarína Kubíková, garant komisie 

 

Ospravedlnený:  

 

Mgr. Viliam Čacho, odborník pre šport 

   

 

P R O G R A M :     

1. Privítanie. 

2. Záverečný účet mesta 2022. 

3. Športovec roka 2022 . 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

 

 

K bodu č. 1 

 

Zasadnutie komisie viedol predseda komisie JUDr. Martin Smolka. V úvode privítal 

prítomných a oboznámil členov komisie  s programom zasadnutia. Zasadnutie komisie sa 

uskutočnilo aj s účasťou hostí: p. Lenka Beňová (športový klub Real team – karate) a p. Marek 

Pavlíček (gymnastický klub Pavlo – športová gymnastika). Predseda komisie navrhol zmenu 

programu a to presun bodu 4. „Rôzne“ na miesto bodu 2. „Záverečný účet mesta 2022“. 

 

Komisia odsúhlasila  zmenu programu zasadnutia:  

Za:  4  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

 

K bodu č. 4 

 

• Pani Beňová poďakovala za možnosť vystúpiť na dnešnom zasadnutí komisie športu. 

Nadobudla pocit, že pri rozdeľovaní dotácií sú individuálne športy oproti kolektívnym 

diskriminované. Podľa nej sa prideľuje oveľa viac fin. prostriedkov z dotácií pre šport 

kolektívnym športom ako individuálnym. Pýtala sa, či je nejaká vízia športu v meste Trenčín 



a tiež prerozdeľovania fin. prostriedkov tak, aby boli pridelené väčšie financie 

individuálnym športom. Individuálne športy dosahujú výborné výsledky  a dostávajú oveľa 

menej peňazí ako kolektívne športy. Oni nemajú takých silných sponzorov, ako napríklad 

futbal, alebo hokej. Chcela vedieť, akým spôsobom sa prideľujú dotácie kolektívnym 

športom oproti individuálnym. Nepáčil sa jej spôsob prerozdeľovania dotácií. 

                                           

Predseda komisie sa v prvom rade poďakoval  každému, kto sa v meste Trenčín venuje 

športu. Ambíciou mesta je robiť masový šport, aby sa čo najviac ľudí žijúci v mesta Trenčín 

zapojilo do športovania. Je si vedomý, že individuálne športy sú podhodnocované. Ale 

presne takýmto spôsobnom prideľuje fin. prostriedky aj štát a my to, ako mesto, presne 

kopírujeme. Je to štátna filozofia a my to nevieme zmeniť. Peňazí do športu nikdy nie je 

dostatok. Objem fin. prostriedkov na dotácie schvaľuje mestské zastupiteľstvo. Vo VZN 

7/2012 je presne stanovené, akým spôsobom sa prerozdeľujú fin. prostriedky z dotácií na 

šport. Čo sa týka dotácií na činnosť, fin. prostriedky sa prerozdeľujú podľa vzorca 

stanoveného v tomto VZN. Upozornil na to, že z tohto dôvodu je potrebné, aby si každý 

žiadateľ o dotáciu naštudoval VZN 7/2012 „O poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta 

Trenčín“, aby mal presné informácie a vedel sa v danej problematike orientovať. 

 

• P. Pavlíček upozornil na diskrimináciu športov, ktoré sú zatvorené v interiérových 

priestoroch, oproti športom, ktoré sa konajú vonku. Športy, ktoré sú vykonávané vonku, 

priťahujú oveľa väčšiu verejnosť. Preto potom ani ten sponzoring nie je taký ako pri tých 

exteriérových športoch. 

Predseda komisie navrhol, že by mohli dostať nejaké tréningové jednotky v rámci hodín, 

ktoré si platí mesto, čím by sa im mohli znížiť náklady na prevádzku. 

 

Ďalej p. Pavlíček navrhoval, že by mesto mohlo odkúpiť priestory výstaviska.  

Predseda vysvetlil, že mesto nemá fin. prostriedky na to, aby kupovalo budovy, ktoré naviac 

nie sú v dobrej kondícii, čo by bola len ďalšia ekonomická záťaž pre mesto. Je potrebné si 

uvedomiť, že mesto musí znášať obrovské finančné náklady na fungovanie mesta ako takého 

– musí hradiť osvetlenie, likvidovať odpad, opravovať chodníky, zeleň, odpratávať sneh, 

starať sa o nehnuteľnosti mesta (školy, materské školy, kultúrne a športové zariadenia 

a iné)....a veľa ďalších vecí, ktoré tu všetky nebudeme vyčíslovať. 

  

p. Pavlíček tiež povedal, že by dobré, aby sa mesto pozeralo individuálne na každý jeden 

šport, v akých podmienkach fungujú, aké potrebujú náradie, či im stačí iba lopta, alebo 

potrebujú oveľa drahšie náradie a podľa toho, aby sa potom prideľovali aj finančné 

prostriedky.  Chcel by, aby sa navrhol iný spôsob prerozdeľovania dotácií a spýtal sa či je 

možné zmeniť VZN 7/2012. Predseda odpovedal, že VZN 7/2012 je možné zmeniť, len treba 

dať návrh, akým spôsobom si prerozdeľovanie dotácií predstavujú. Potom sa tým môže 

komisia športu zaoberať a návrh na zmenu VZN predložiť na schválenie MsZ mesta Trenčín. 

 

 

 

 

 



K bodu č. 2  

  

 Komisia mládeže a športu počtom hlasov 4 prerokovala návrh Záverečného účtu Mesta 

Trenčín za rok 2022 a jeho znenie berie na vedomie. 

 

Komisia berie na vedomie: 

 Návrh Záverečného účtu Mesta Trenčín za rok 2022. 

Za: 4                      Proti: 0                 Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 3 

 

P Halgoš: akcia „Športovec roka 2022“ sa bude konať 12.5. 2023 o 17.00 hod. 

v sobášnej sieni MsÚ v Trenčíne. Všetkým nominovať rozposlal  maily, kde im oznámil kedy 

a kde sa akcia koná. Nominovaní spätne oznámili v akom počte prídu. P. Halgoš osobne volal 

s viacerými, aby upresnili mená a počty osôb, ktoré sa zúčastnia uvedenej akcie. Požaduje ešte 

o upravenie medailónov o jednotlivých ocenených športovcoch, pretože tie, ktoré mu doteraz 

poslali, nie sú kompletné.  

 

 

K bodu č. 5 

 

Po prerokovaní všetkých bodov  sa predseda komisie poďakoval prítomným za účasť  

a zasadnutie ukončil. 

 

Budúce zasadnutie komisie sa uskutoční dňa  02. 05. 2023 o 14.00 hod. 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                         JUDr. Martin Smolka 

             predseda komisie    

 

 

 

 

 

Zapísali: Ing. Jana Barnová, Bc. Katarína Kubíková 

dňa: 11. 04. 2023    

 

 

                                                                   



 Uznesenie č. 4/2023 

                        zo zasadnutia Komisie  športu pri MsZ v Trenčíne, 

                                   konaného  dňa 04. apríla 2023 

 

 

 

 

 

Komisia berie na vedomie: 

 Návrh Záverečného účtu Mesta Trenčín za rok 2022. 

Za: 4                      Proti: 0                 Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                    JUDr. Martin Smolka 

               predseda komisie 

 


